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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Inger Stenelo (PRO) utsågs att tillsammans 

med ordföranden Christer Bentzer (SPF) justera dagens 

protokoll vilket ska ske fredagen den 22 augusti. 

 

§ 2  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2014-06-03 justerats den 4 juni. 

 

§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

1. Tellus Fritidscenter, program för hösten 2014 

 

2. Älvsjö servicehus, protokoll förtroenderådet 2014-05-07 

 

3. Samverkansmöte med de kommunala pensionärsråden 

och programberedningen för äldre- och multisjuka, 

minnesanteckningar 2014-05-09 

 

4. Kommunstyrelsens pensionärsråd, protokoll 2014-06-03 

 
§ 4 

Aktuella byggplaner 

 

Kajsa Pärke, planeringssekreterare, informerade om aktuella 

byggplaner i stadsdelen. Bildspelet kommer i efterhand att 

skickas per e-post till alla i rådet.  
 

 
§ 5 

Älvsjöskogen, förslag till naturreservat 

- remiss från exploateringsnämnden, miljö- och 

hälsoskyddsnämnden och stadsbyggnadsnämnden 

 

Älvsjö stadsdelsnämnd har fått ett förslag till bildande av 

naturreservat Älvsjöskogen på remiss.  
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Förvaltningen är mycket positiv till att Älvsjöskogens 

naturreservat inrättas. Skogen är mycket uppskattad av 

älvsjöborna och används flitigt för motion och friluftsliv. 

 

Förvaltningen anser att den naturmark som finns vid slutet av 

Vårgårdavägen bör ingå i naturreservatet, vilket den inte gör 

enligt förslaget. Där finns Vårgårdadammen som är en viktig 

lokal för grodornas reproduktion. Förvaltningen anser att 

staden bör köpa in den fastighet där dammen ligger för att 

den ska kunna ingå i naturreservatet. 

 

Ansvaret för drift och underhåll av Älvsjöskogen kommer 

även i fortsättningen att ligga på Älvsjö stadsdelsnämnd. 

Kostnaden kommer dock att öka och för att undvika att övrig 

parkskötsel får mindre resurser föreslår förvaltningen att 

stadsdelsnämnden får kompensation för den högre 

driftskostnad som naturreservatet medför.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-08-06. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 
§ 6 

Folkparksvägens cykelbana, svar från trafikkontoret 

 

Stadsdelsnämnden har 2014-05-23 tillskrivit trafikkontoret 

ang. Folkparksvägen. Trafikkontoret har inkommit med ett 

svar daterat 2014-06-16, vilket redovisades för rådet. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av svaret. 

 

§ 7  

Revidering av Vision 2030 – ett Stockholm i världsklass 

- remiss från kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen har skickat en remiss om Revidering av 

Vision 2030 – ett Stockholm i världsklass till bl.a. Älvsjö 

stadsdelsnämnd för yttrande. 

 

Stockholm kommer att vara en miljonstad redan i början av 

2020-talet, inte år 2030, vilket visionsarbetet från början 
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utgick ifrån. Ur olika perspektiv har utvecklingstendenserna 

och den förväntade framtidsutvecklingen därför analyserats 

och en utvärdering och revidering av Vision 2030 

genomförts.  

 

Förvaltningen är positiv till den väl underbyggda och 

genomarbetade reviderade versionen av visionen. 

Förvaltningen uppmärksammar särskilt att de mjuka frågorna 

och stockholmarnas delaktighet lyfts fram i det första 

avsnittet Stockholmarnas stad. Särskilt betydelsefullt är att 

förslaget är tydligare jämfört med den tidigare skrivningen 

om visionen. Det är lättare för medarbetare i nämnder och 

styrelser att se sin del i visionsarbetet.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-08-07. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

§ 8 

Program för HBTQ-frågor 2014-2017 

- remiss från kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen har remitterat ett förslag till program för 

HBTQ-frågor 2014 – 2017 till bl.a. Älvsjö stadsdelsnämnd 

för yttrande (HBTQ är en förkortning för homosexuella, 

bisexuella, transpersoner och queer). 

 

Syftet med programmet är att motverka diskriminering på 

grund av sexuell läggning och synliggöra HBTQ-personers 

behov för att säkerställa ett gott bemötande i alla 

verksamheter, oavsett vem som utför servicen. Förvaltningen 

anser att det är angeläget att motverka all diskriminering och 

ser positivt på förslaget till program för HBTQ-frågor 2014 – 

2017.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-06-24. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig bakom 

förvaltningens förslag. 
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§ 9 

Övriga frågor 

Studieråd på Älvsjö servicehus 

Rådet är inbjudet att besöka Älvsjö servicehus torsdag 11 

september, och det är samling i entrén kl. 10.  

 

Leila Harrat slutar i rådet 

Leila meddelade att hon slutar 1 september då hon ska flytta 

från stadsdelen, men kommer vara med på studiebesöket i 

servicehuset. Leila tackades av för ett gott arbete i rådet.  

 

Kontakt med kommunstyrelsens pensionärsråd  

Rådet lyfte frågan hur man skulle kunna utveckla dialogen 

med kommunstyrelsens pensionärsråd. Frågan återkommer. 

 

Trafikkontoret kommer till rådets nästa sammanträde 

Vid pensionärsrådets nästa möte den 19 september kommer 

Martin Båth från trafikkontoret för att svara på frågor. Rådet 

ska sammanställa frågor som delges trafikkontoret inför 

mötet. 

 

__________________________ 

 

 


